
REFERAT FAU-MØTE  

Tid: 8. februar 2024 

 

Tilstede:  

Frode Gabrielsen 

Carina Hansesætre 

Ann Helen Løkkeberg Olafsen 

Sandra Jillnevik 

Malin Sydnes 

Linda Dagrød 

Nina Gretland 

Henriette Dammyr 

Øyvind Kirkeng-Malkenes 

Anne-Gry Kværner Ulsrød ref.  

 

Sak 1: Gjennomgang referat fra forrige møte 

- Kommende FAU-møter våren 2024: 18.april og 23.mai, kl. 19.30 på Elevtorget 

- Ny nasjonal anbefaling fra 7.2.24,  mobilfrie klasserom på alle nivå 

Utdanningsdirektoratet anbefaler nå at mobiltelefonen skal ut av klasserommene både på 
barne, ungdoms- og videregående skole. De mener også at friminuttene bør være mobilfrie i 
grunnskolen.  

Det er ulike meninger blant FAU-representantene og rektor. En avstemming viser at 6 er for å 
følge de nasjonale føringene, 2 stemmer blankt, 3 er mot og 1 FAU-medlem er ikke tilstede. 
Det er enighet om at dette bør tas opp på SU, på elevrådet, blant de ansatte på skolen og blir 
en sak også på neste FAU.  

 

 



- Er det pålagt med barneseter  på buss/taxi? 

Hva sier reglene i forhold til dette? Frode sender ut et referat ang saken.  

Det kom også opp et spørsmål om det er en grense for lenge et barn skal sitte på 
skoletransport. Noen elever har enkelte dager både lang ventetid på taxi, i tillegg til lang 
reisevei fordi det er flere elever som skal fraktes i forskjellige områder.  

- Skolemiljø 

Kan skolen systemhenvise et trinn/klasse til PPT eller kan Aremark benytte seg av f.eks 
Læringsmiljøteamet i Halden kommune? Det kan være fint å drøfte, evaluere og søke råd hos 
flere med ytterligere kompetanse og erfaring.  

- Budsjettinnspill 

Godt at det ikke måtte kuttes og at det var enstemmig fra politikerne å gå i mot 
kommunedirektørens forslag til kutt i skolen.  

- Innspill på brev til foresatte angående valg av FAU-representanter/klassekontakter.  

Brevet sendes til rektor og videreformidles til aktuelle foresatte 

Sak 2: 17.mai komitéen, organisering og valg av representanter 

- Sak meldt inn av 17.mai komité og skole 

- Carina legger frem den informasjonen hun har fått av leder og tidligere 17.mai komité, samt 
hvilke spørsmål FAU må ta stilling til rundt dette. 

Morgen Huse, Nina Gretland er nye representanter fra 5.klasse.  

FAU er enig i at man viderefører aktiviteter, innhold og godteri/is/brus fra tidligere år.  

Alle foresatte i 5. og 6.klasse må belage seg på å få en oppgave. Hvis du ikke kan møte selv, er 
du selv ansvarlig for å finne en vara.  

Sak 3: Tilstandsrapport Aremark skole 

- Sak meldt inn av skole 

Stor rapport som skal behandles på våren 

Sak 4: Informasjon om fritidstilbudene i Aremark v/Trine Ulsrød fra Frelsesarmeen 

- Sak meldt inn av skole 

«Alle barn har rett til å være med på en fritidsaktivitet de selv har lyst til å delta på» 



Har et mål om å hjelpe 10 barn i Aremark.  

Tidligere har det vært arrangert aktivitetsmesser slik at barn og voksne i Aremark skal få se 
hvilke aktiviteter som man kan delta på her i kommunen. Nå har man lyst til å lage en 
Skolefestival (slik de gjorde i Marker høsten 2023). Dette blir samme dagen som det er 
sommeravslutning, 18.juni.  

Det blir laget en felles brosjyre med alle aktiviteter i Aremark. Denne skal deles ut på skolen 
(og forhåpentligvis barnehagen).  

Sak 5: Innspill på regler på ungdomsskolen 

- Sak meldt inn av foresatte 

Sak 6: Evaluering av fådelt skole 

- Sak overført fra tidligere møter 

- Hvordan kan skole og FAU bruke de resultatene de har fått? 

FAU-leder og rektor møtes før neste FAU-møte og gir en tilbakemelding på resultatene. Fokus 
på det sosiale.  

Sak 7: Tysklandstur og pengeinnsamling/håndtering 

- Sak overført fra forrige skoleår 

- Sandra og Vibeke/Malin legger frem den informasjonen de har funnet knyttet til dette, og 
hvilke spørsmål FAU må ta stilling til rundt dette. 

17.mai-kiosk på årets 9.klasse. 10.klasse har kiosk året før de reiser.  

Nå reiser de annenhvert år. Det må være en buffer-konto som kan brukes til den klassen som 
ikke har kiosk.  

Sandra/Malin snakker med Trine Lise, ved Levende Aremark,  om hun kan være behjelpelig 
med å søke penger.  

Sak 8: Dugnad knyttet til ballbingen 

Ønske om «oppussing av ballbinge», samt innkjøp av klasseballer fra elevrådet 

- Hvordan kan dette organiseres best mulig? FAU-leder hører med Frode om dette kan gjøres 
på dugnad, eller om man må ha anbud osv. 

- Klasseballer er bestilt og blir delt ut når våren ankommer. 

 



Sak 9: Kiosksalg når det er bygdekino 

- Sak meldt inn av foresatte 

FAU er enige om at dette er noe ungdomsskoleelevene kan spørres om, og at det kan gå til 
Tysklandstur. Saken meldes til elevrådet.  

Sak 10: Søknad om støtte 

- Søknad sendt til Marker Sparebank 05.02.2024. 

- Andre steder vi ønsker å søke? 

- Konkrete prosjekter vi ønsker å benytte eventuelle midler? 

FUG, Frelsesarmeen 

Er det noe elevrådet ønsker seg? En foredragsholder som fenger elevene.  

Sak 11: Eventuelt 

- Det er sendt mail til kommunedirektøren vedr lekestativ. Kommunedirektøren spilte ballen 

videre til rektor.  


